
Styrelseprotokoll 2023-05-31 
 
Närvaro:Gunnar Sterner, Torbjörn Albrektsen, Fredrik Johansson, Johan Karlsson, Roger 
Borg, Joakim Hammarlund 
 

1. Gunnar öppnade mötet. 
2. Dagordningen godkändes. 
3. Till justeringsman valdes Torbjörn Albrektsen 
4. Ekonomin ser bra ut. 
5. Bordlagda ärenden: Båtmotorerna i boden: Kjell och Sterner ser till att de gamla 

båtmotorerna tas om hand. Vi kollar upp ”Skrotsmart” mfl. Även gamla plastdunkar 
ska tas om hand. 

6. Nya ärenden 
a/kräftfisket 2023: Det har kommit in 62 anmälningar. Vi lottade både fiske för 
allmänheten och för dem som hjälpt till på arbetsdagar av medlemmarna. Lars-Erik 
Fransson har listorna. Styrelsen var med i lottningen. 
 
b/Agenda 2023: Vi fastställde agendan. 
 
c/ I-fiske: Vi är väldigt nöjda med detta och det verkar fungera smidigt. Vi får notiser 
när de hyr båt. 
 
d/Anslagstavla: Anslagstavla vid vår bom skulle vara bra för att informera om 
klubben och vårt område. 
 
e/Visma: (vårt ekonomiprogram på nätet) Frågan bordläggs tills vidare. 
 
f/Uppsägning av klubbtelefonen: Vi kollar upp om det går att koppla bort den med 
tanke på betalterminalen. Om så är fallet så tar vi bort den. 
 
g/Motorp-Kollofiske: vecka 25-26-27 är det fiske med kollobarnen i Motorp i  
Tripphultsjön. Vi ställer upp med några funktionärer. 
 
h/KM i artfiske lördagen den 17 juni: Det blir två klasser, en med lod och en utan. 
Gunnar Sterner. Vi annonserar på hemsidan och fb. (Mikael Bäck -Norén och Stig 
Larsson) 
 
i/Luftvärmepump: Vi beslutade att köpa in en ny luftvärmepump. 
 
j/Tillfällig rampavgift: Om någon som bor på campingen skulle vilja sjösätta båten så 
kostar det 150kr för upprepade gånger och 50kr vid endast ett tillfälle. Kravet är att 
man bor på campingen eller i stugorna. Båtplats tillhandahålls om plats finns. 
 
k/Protokoll upp på hemsidan: Vi ser till att protokollen kommer till Stig Larsson för 
att läggas upp på hemsidan. 
 



l/Nycklar: Fredrik Johansson står i dagsläget som enda person att ta ut nycklar, så 
Gunnar ser till att också få möjlighet att hämta ut nycklar. 
 
 

7. Inkomna skrivelser:   
Fiskeområdesföreningen har inte fattat några beslut om provfiske i närtid. 
 

8. Inga utgående skrivelser 
9. Inga rapporter. 
10. Inga övriga frågor. 
11. Nästa möte äger rum den 9 september. 
12. Gunnar avslutade mötet. 

 
 
 
 
Ordförande: Gunnar Sterner  Sekreterare: Joakim Hammarlund 
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Justerare: Torbjörn Albrektsen 
 
________________________ 

 
 
 


